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MODERNA: „DARWINOVSKÉ CHEMICKÉ SYSTÉMY“ PRO PŘEPISOVÁNÍ LIDSKÉ DNA PO
VYMŘENÍ

„15 USC §8 – manipulace s trhem a alokací. Pamatuje si někdo duben 2020, když Anthony Fauci
seděl v prezidentově Oválné pracovně a mluvil o tom, že Moderna bude tajemným spasitelem světa,
a to navzdory skutečnosti, že Moderna nikdy v celé historii svého provozu nevyrobila bezpečný
komerční produkt? Vzpomíná si na to někdo?

Co si nebudete pamatovat, je to, že když byla v roce 2010 Moderna založena, bylo to totiž desáté
výročí financování, které Modernu založilo, a nevíte, co to bylo za finanční prostředky, které
Modernu založily, protože o tom nikdo nemluví. Protože finance, které založily Modernu, byl grant
Národní vědecké nadace, který se jmenoval – a teď jsem ochoten doručit vám tu špatnou zprávu:
„Darwinovské chemické systémy“. Z toho vzešla Moderna!

Vraťme se a vydejme se na malou cestu strojem času 22 let do minulosti. Pojďme do té žádosti o
grant a položme si otázku: Darwinovské chemické systémy. „Hej Dave, proč by někdo chtěl vymýšlet
Darwinovské chemické systémy?“ Takže si to přečteme, ano?

Když otevřeme ten grant a přečteme si ho, píše se v něm: ‚V případě po vymření…‘ – cítíte se
pohodlně? Jste všichni v pohodě s událostmi po vymření?

„V případě po vymření chceme zjistit, zda se nám podaří přimět mRNA, aby zapisovala do kódu DNA,
aby znovu nastartovala lidskou evoluci.“ To je ten desetiletý grant, který založil Modernu!

Takže každý ověřovatel faktů v Politifactu a v Reuters a v USA Today a jakýkoli ověřovatel faktů
kdekoli na světě přehlíží velmi nepohodlnou realitu. Nepohodlnou realitou je, že Darwinovské
chemické systémy měly použít RNA k zápisu do DNA života!

A teď vám bylo řečeno: ‚Ale ne, ne, ne, Dave, to se nemůže stát! Ta věc, co pícháme do lidí, nepíše do
DNA života. Až na to, že dvacetiletý záznam o financování společnosti, která to skutečně dělá,
dokázal, že se to stalo.

Cítí se někdo nesvůj z biologické zbraně, o které je známo, že do života zapisuje událost zániku
života? Já z toho tedy nesvůj jsem!

A myslím, že kdybychom skutečně šli do každého místa, kde se aplikuje „vakcína“ a vyvěsili tam
[ceduli, která říká] ‚Tohle není ve skutečnosti vakcína, je to biologická zbraň‘, a dodali:
‚Mimochodem, je to biologická zbraň vytvořená pro přepsání lidského genomu po vyhynutí,‘ myslím,
že pár lidí by se skutečně na chvíli zastavilo a řeklo: „Ach, to jsem nevěděl. Myslel jsem, že plním
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svou vlasteneckou povinnost, když si nechám dát vakcínu na chřipku!“

Neplníte! Ve skutečnosti dostáváte biologickou zbraň vytvořenou pro lidstvo po jeho zániku!

Jde mi jen o ne-vymření lidstva! Nemůžu říct „Amen“, protože nejsem kazatel, ale myslím, že je čas
na „Amen“ a tohle by byl jeden z nich! Nejsme v rozhovorech (o lidstvu) po vymření. Jsme před
„zapomeňte na vymření“. Dneska jsme tady.

A udělejme poslední: 15 USC §19 – vzájemně propojená ředitelství. To je ten, který říká, že nemáte
dovoleno přimět společnosti, které mají ve skutečnosti konkurenční zájmy, aby se spojily a stanovily
ceny. To jsou pokoutní machinace. Jsou to všechny ty ošklivé věci a hádejte, co máme? Máme Pfizera
a Modernu a Anthonyho Fauciho, tyhle všechny, a v nich finanční zájmy.

Máme Justina Trudeaua! ‚Ach, Dave, že nebudeš zlý na Kanaďana? … No, ano, budu zlý na
Kanaďana, protože tady to máme: Justin Trudeau totiž žádnému Kanaďanovi neřekl, že kanadská
vláda dostává úplatek z každé injekce Pfizeru a Moderny, protože farmaceutické společnosti Acuitas
a Arbutus, obě z Britské Kolumbie, jsou ty, které vynalezly lipidovou nanočástici, která je
licencovaná k injektování patogenu do všech.

Kanada má zisk s každou injekcí. Což může vysvětlovat, proč Justin Trudeau objednal desetkrát více
„vakcíny“, než kolik je Kanaďanů – včetně losů. Proč bychom potřebovali desetkrát více dávek, než je
součet obyvatel celé Kanady, plus losů?
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